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NAJVIŠJE CENE PRENOČEVANJA, DOLOČENIH JEDI IN NAPITKOV 
V PLANINSKIH KOČAH I. IN II. KATEGORIJE V LETU 2012
Upravni odbor Planinske zveze Slovenije je na svoji 9. seji, 8. marca 2012, sprejel najvišje cene nočitev, določene prehrane in napitkov v 
planinskih kočah I. in II. kategorije. Upravljavci planinskih koč III. kategorije samostojno oblikujejo cene hrane in pijače, prav tako cene 
nočitev, dolžni pa so spoštovati 50 % popust pri prenočevanju članov (domačih in tujih) z veljavno planinsko izkaznico za tekoče leto.

NAJVIŠJE CENE NOČITEV V PLANINSKIH KOČAH

NOČNINE (najvišje cene)
Koče I. kategorije Koče II. kategorije

Člani (50 % popust) Nečlani Člani (50 % popust) Nečlani
v cene ni vključena uporaba posteljnine v cene je vključena uporaba posteljnine

a) soba 1 - 4 postelje 12 €* 24 €* 10 € 20 € 
b) soba 5 in več postelj 10 €* 20 €* 8 € 16 € 
c) skupna ležišča 8 €* 16 €* 6 € 12 € 

OPOMBA: V zimskem času se lahko navedene cene prenočevanja povečajo za prispevek največ 2,50 €/nočitev zaradi uporabe kuriva za og-
revanje koče.

* pri prenočevanju v planinskih kočah I. kategorije v ceno ni všteta posteljnina. Planinska zveza Slovenije priporoča vsem obisko-
valcem, da za prenočevanje uporabljajo svojo, s seboj prineseno, posteljnino. Uporaba posteljnine pri prenočevanju je obvezna in 
osebje planinske koče ima pravico do izvajanja kontrole v sobah - zloraba se kaznuje s trikratnim plačilom polne cene prenočevanja.
PZS priporoča, da se spanje na koči ponuja s polpenzionom.

Pravico do članske cene prenočevanja, imajo v sobah in na skupnih ležiščih:
•	 vsi člani PZS z veljavno planinsko izkaznico z znamkico za tekoče leto,
•	 člani slovenskih zamejskih planinskih društev in slovenskih planinskih društev v tujini,
•	 člani Planinske zveze Hrvaške, na osnovi bilateralnega sporazuma iz leta 1992,
•	 za pripadnike SV, ko opravljajo službene dolžnosti v gorah in
•	 člani planinskih organizacij, s katerimi ima PZS sklenjen sporazum o reciprociteti:

Avstrija OeAV - Österreichister Alpenverein Nizozemska NKBV - Niederlandse Klim - en Berg-
sport Vereniging

Italija
CAI - Club Apino Italiano
AVS - Alpenverein Südtirol Španija FEDME - Federacion Espańola de De-

portes de Montańa

Nemčija DAV - Deutscher Alpenverein

Švica    

CAS – Club Alpin Suisse
AACBa – Akademischer Alpenclub Basel 
AACB – Akademischer Alpenclub Bern 
CAAG – Club Alpin Académique de Genève
AACZ – Akademischer Alpenclub Zürich

Belgija  CAB – Club Alpin Belge 
KBF – Klim und Bergsportfederatie 

Francija CAF - Club Alpin Français
Liechtenstein LAV - Liechtensteiner Alpenverein 
Luxembourg GAL - Groupe Alpin Luxembourgeois Velika Britanija AC - Alpine Club

Seznam zvez /združenj, ki imajo pravico uporabljati (nakupa) individualne 
znamkice za reciprociteto in so njihovi člani prav tako upravičeni do popus-
ta pri prenočevanju:

British Mountaineering Council, American Alpine Club, Club alpin Moné-
gasque, Dansk Bjergklub, Federacio Andorrana de Muntanyisme, Mountai-
neering Council of Ireland, Fédération française montagne-escalades in New 
Zealand Alpine Club. 
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Dodatnih 10 % popusta, na člansko ceno, kar velja le na SKUPNIH LEŽIŠČIH, imajo
•	 mladi člani P+O kategorije do dopolnjenega 15. leta starosti,
•	 registrirani alpinisti, registrirani vodniki PZS, registrirani mentorji planinskih skupin, registrirani varuhi gorske narave, registrirani 

markacisti in registrirani gorski reševalci.

Ugodnost za družine: pri prenočevanju dveh odraslih oseb ima otrok do 7. leta starosti prenočevanje brezplačno.

Do brezplačnega prenočišča so upravičeni gorski reševalci in markacisti na akciji. Planinskim društvom priporočamo, da brezplačno 
prenočevanje na skupnih ležiščih omogočijo tudi vsem registriranim vodnikom PZS in gorskim vodnikom, ki vodijo organizirane 
planinske skupine (s potrdilom PD). Za gorske vodnike, ki jih plačajo posamični klienti, to priporočilo ne velja.

Upravljavci planinskih koč III. kategorije samostojno oblikujejo cene nočitev, dolžni pa so spoštovati 50 % popust pri prenočevanju 
članov (domačih in tujih) z veljavno planinsko izkaznico za tekoče leto.

Dodatkov k navedenim cenam (ekološke takse, takse za obnovo koče ipd.), razen turistične takse za nečlane planinske organizacije, ni 
dovoljeno obračunavati.

Cene in pogoji veljajo do sprejetja novih ali do preklica.

NAJVIŠJE CENE DOLOČENE PREHRANE IN NAPITKOV V PLANINSKIH KOČAH

HRANA Koče I. kategorije Koče II. kategorije
a) enolončnica brez  mesa 5,0 € 4,0 € 
b) enolončnica z mesom 6,5 € 5,0 € 
c) golaž in segedin 7,0 € 5,5 € 
PIJAČA Koče I. kategorije Koče II. kategorije
a) čaj 0,25 litra    1,0  € 1,0 €
b) čaj 0,5 litra      1,8  € 1,3 €
c) čaj do 1,0 litra za na pot     3,5  € 2,5 €
d) voda  1,5 litra   3,5  € 2,5 €
e) voda  0,5 litra    2,0  € 1,5 €

Vse ostale cene prehrane in pijač v planinskih kočah I. in II. kategorije se oblikujejo prosto.

Upravljavci planinskih koč III. kategorije samostojno oblikujejo cene hrane in pijače.

Obiskovalcem, ki pri mizi v notranjih prostorih planinske koče uživajo le lastno prehrano (iz nahrbtnika) in hrane ali pijače v koči ne 
naročijo, se lahko zaračuna strošek uporabe in čiščenja v višini 1,00 € na osebo. V ceno te storitve je vključena tudi uporaba jedilnega 
pribora, krožnika in skodelice. Plačila tega stroška so oproščeni otroci kategorije P+O.

Planinskim društvom priporočamo, da članom planinske organizacije s plačano članarino v tekočem letu v planinski koči I. in II. 
kategorije ponudijo eno toplo jed po znižani članski ceni.

Cene in pogoji veljajo do sprejetja novih ali do preklica.

Bojan Rotovnik,
          predsednik PZS

NAJVIŠJE CENE PRENOČEVANJA, DOLOČENIH JEDI IN NAPITKOV V PLANINSKIH KOČAH  I. IN II. KATEGORIJE V LETU 2011
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Datum: 25. 2. 2012
za javno obravnavo

KRITERIJI ZA DVONAMENSKO RABO PLANINSKIH POTI
Na podlagi skupnega sestanka načelnikov Komisije za varstvo gorske narave (KVGN), Komisije za planinske poti (KPP) in Komisije za turno 
kolesarstvo (KTK), ki je bil v sredo, 14. septembra 2011, in dodatnih usklajevanj so načelniki komisij KVGN, KPP in KTK pripravili izhodišča 
v 15. točkah, ki bodo služila za pripravo kriterijev, na podlagi katerih bi lahko odpirali določene poti za dvonamensko rabo.

 1. Vožnja s kolesi izven poti je prepovedana.
Obrazložitev: Vožnja s kolesom izven poti, predvsem na področjih, ki predstavljajo kmetijske in gozdne površine, je prepovedana, saj s tem 
poškodujemo vegetacijo in tako znatno pospešimo erozijske procese. Seveda pa ne hoja niti vožnja s kolesom glede poškodbe tal nista primerljiva 
glede škode, ki jo povzročajo motorna vozila. Za te bi morali veljati strožji kriteriji.

2. Za vožnjo s kolesom po planinskih poteh je potrebno pridobiti soglasje lastnikov zemljišča in planinskih društev, ki pot oskrbujejo in vzdržujejo.
Obrazložitev: Planinska pot, ki ni odmerjena v samostojno parcelo, je sestavni del zemljiške parcele preko katere poteka. Glede na zakon o 
planinskih poteh so lastniki dali pristanek za uporabo planinskih poti le za hojo ne pa tudi za vožnjo. 

3. Na planinskih poteh ima vedno prednost – planinec.
Obrazložitev: Vse planinske poti so bile grajene za peš hojo razen poljskih in gozdnih prometnic, ki jih planinska organizacija samo označuje. 
Vendar tudi na teh poteh velja, da ima pešec prednost pred kolesarjem.

4. Vožnja s kolesi nad gozdno mejo (v visokogorju) je prepovedana, razen po obstoječih prometnicah.
Obrazložitev: Navesti je potrebno, da velja prepoved vožnje nad naravno gozdno mejo, saj je le ta dobro vidna, jasna in nedvoumna, kajti 
pojem visokogorje ni točno definiran, ne geografsko ne pravopisno.

5. Minimalna svetla širina dvonamenskih poti je 1,5 m.
Obrazložitev: S svetlo širino poti (izkrčen prečni prerez) je opredeljena pot v prostorskem smislu, kar zagotavlja potrebno preglednost poti in 
predvsem možnost varnega srečevanja. Predlog Komisije za turno kolesarstvo je, da za varno srečevanje zadošča minimalna širina poti 1,2 m 
(predpisana širina kolesarskih poti), po mnenju Komisije za varstvo gorske narave in Komisije za planinske poti pa je širina 1,5 m.

6. Upoštevati je potrebno obiskanost oz. frekventnost poti.
Obrazložitev: Vse poti, ki so v vseh časovnih obdobjih množično obiskane, niso primerne za dvonamensko rabo (npr. Romarska pot na Šmarno goro itd.).

7. Naklon poti mora biti na celotni trasi pod 20 %.
Obrazložitev: Poti, ki imajo večji naklon kot 20 % so že tako strme, da tudi izurjen kolesar le s težavo obvladuje kolo. Na strmih poteh so večje 
tudi poškodbe na poti (zaviranje) in s tem tudi erozijske posledice.

8. Trdnost podlage poti, predvsem takrat in tam ko je teren razmočen. 
Obrazložitev: Poti, ki potekajo po predelih iz mehkejših prsti, so bolj občutljive za mehanske poškodbe trase poti. Posebno je to na ilovnatih 
in zamočvirjenih predelih, predvsem v neugodnih vremenskih razmerah, ter v spomladanskem času.

9. Prepoved vožnje na vseh zavarovanih območjih, razen če je to izrecno dovoljeno.
Obrazložitev: Vsa zavarovana območja imajo poseben status, ki ga določa zakonodaja, in predpisani varstveni režim s strani upravljavca takega območja.

10. Prepoved vožnje po poteh z vgrajenimi lesenimi bruni, ki utrjujejo pot.
Obrazložitev: Povsod tam, kjer so markacisti zaradi varne hoje in utrjevanja terena vgradili lesena bruna, vožnja s kolesi ni primerna. Če bi 
želeli, da bi bila taka pot primerna tudi za vožnjo s kolesi, bi bilo potrebno bruna bolj utrditi v podlago kot sicer, kar pa pomeni bistveno več 
časa pa tudi stroškov. Predvsem pa je potrebno take predele prečiti peš.

11. Določiti način označevanja dvonamenskih poti (enotno za vso Slovenijo).
Obrazložitev: Vse dvonamenske poti naj bi imele enotno oznako, ki bi veljala za celotno državo. Sistem označevanja naj bi predpisal Zakon 
o vožnji v naravnem okolju.

12. Določiti, kdo bo poleg skrbnika poti (po zakonu o planinskih poteh) še vzdrževalec dvonamenskih poti.
Obrazložitev: Poti za varno hojo vzdržujejo markacisti v okviru planinskih društev, ki so skrbniki poti. Poti za dvonamensko rabo bi bile dosti 
bolj obremenjene in izpostavljene večjim obremenitvam in poškodbam, zato bi tudi njihovo vzdrževanje zahtevalo več časa pa tudi sredstev.  

13. Vse planinske poti so zaprte za kolesarje, razen tistih, za katere na predlog skrbnika poti, člani KPP, KTK in KVGN ocenijo, da izpolnjujejo 
pogoje za dvonamensko rabo poti. 
Obrazložitev: Poti, ki potekajo po prometnicah, ki so že v osnovi grajene za vožnjo, PZS nima pristojnosti v zvezi z vožnjo s kolesi. To pa 
seveda ne pomeni, da so te poti avtomatsko odprte (nekatere, npr. vse gozdne in širše ceste, so), za druge (vlake) pa bodo potrebna soglasja 
Zavoda za gozdove, lastnikov in morda še koga. Ostale poti pa bodo odprte le s soglasjem skrbnika poti oziroma lastnika, a še to le takrat, ko 
bo ugotovljeno, da izpolnjujejo kriterije za dvonamensko rabo poti.

14. Določiti kdo bo financiral dodatno vzdrževanje dvonamenskih poti.
Obrazložitev: Vsak povečan obisk poti pomeni več poškodb na poti in več stroškov za vzdrževanje. Že po dosedanjih izkušnjah vemo, da 
glede na veliko množičnost in s vplivom hoje nekaterih planinskih poti brez znatnih posegov v zaščito hodne površino poti ne bi bilo več (npr. 
Tominškova pot). A taki posegi niso enostavni in ne finančno ugodni.

15. Določiti odgovornost na dvonamenskih poteh, oz. kdo nosi odgovornost v primeru nesreče. 
Obrazložitev: Glede na Zakon o planinskih poteh po planinskih poteh hodimo na lastno odgovornost. Hkrati pa isti zakon nalaga planinski 
organizaciji, da določene poti lahko odpre tudi za vožnjo s kolesi. Tudi pri teh dvonamenskih poteh je hoja in kolesarjenje na lastno odgovor-
nost, vsaj kar se kazenskega prava tiče. 

Predsednik komisije za pripravo kriterijev za dvonamensko rabo planinskih poti Tone Tomše, podpredsednik PZS

Komisija za turno kolesarstvo,
načelnik Jože Rovan 

Komisija za varstvo gorske narave,
načelnik Janez Bizjak

Komisija za planinske poti,
načelnik Igor Mlakar
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POTEK PRIPRAVE KRITERIJEV ZA DVONAMENSKO RABO PLANINSKIH POTI
 

V zadnjem desetletju se je zelo povečalo število ljubiteljev različnih oblik športa in rekreacije v naravnem okolju. Med to obliko rekreacije mo-
ramo vsekakor šteti tudi najrazličnejše vožnje. S tehnološkim napredkom in dostopnostjo do gorskih koles in drugih vozil širšemu krogu ljudi 
se število voženj stalno povečuje. Žal pa temu ni sledila ustrezna zakonodaja niti ureditev infrastrukture za take vožnje. Po dostopnih podatkih 
ni bilo v zadnjih letih urejeno niti eno območje (poligon) za te športe, ki bi imelo tudi ustrezno dokumentacijo oz. dovoljenja. Posledica tega je, 
da se število voženj izven uradnih prometnic, v naravi, stalno povečuje. S tem pa se sorazmerno povečujejo motnje v naravi in pritiski na okolje 
na eni strani in negodovanje ljudi, ki iščejo v naravi mir in varno gibanje, na drugi strani. Ker je bilo takih in drugačnih pritožb vse več, je PZS 
dala pobudo za sklic skupnega sestanka o tem, kako bi pospešili pripravo zakona o vožnji v naravnem okolju. 

Zato je bil dne, 18. julija 2011 v prostorih Planinske zveze Slovenije sklican 1. sestanek med predstavniki Planinske zveze Slovenije, Lovske zveze 
Slovenije in Ribiške zveze Slovenije ter Ministrstva za okolje in prostor. Poleg predstavnikov vseh treh organizacij sta se s strani Ministrstva za 
okolje in prostor sestanka udeležila vodja sektorja za ohranjanje narave pri MOP g. Mladen Berginc in pravnik na MOP g. David Braniselj, ki 
sta predstavila besedilo osnutka Zakona o vožnji v naravnem okolju. 

Osnutek zakona je bil nato poslan ustreznim komisijam vseh treh organizacij, da ga proučijo. 22. 8. 2011 je bil v prostorih Lovske zveze Slove-
nije organiziran 2. sestanek nevladne skupine. Na njem so bili poleg predstavnikov vseh treh zvez prisotni še predstavniki pravne stroke. Na 
tem sestanku so predstavniki nevladnih organizacij podpisali še Pismo o nameri, ki je usmerjeno v varstvo narave in okolja ter preventivnega 
delovanja na tem področju. Obenem so sprejeli sklep, da bodo na podlagi pisma pripravili tudi skupno izjavo za javnost.

6. septembra 2011 je bil na sedežu Lovske zveze Slovenije organiziran 3. sestanek nevladne skupine, kjer je bila dokončno oblikovana izjava za 
javnost z naslovom: Skupni predlogi nevladne skupine k osnutku zakona o vožnji z vozili v naravnem okolju, ki je bila nato 7. septembra 
poslana v javnost in objavljena v medijih. V izjavi je bila posebej poudarjena potreba po omejitvi voženj v naravnem okolju in ohranjanju biotske 
raznovrstnosti. Istega dne je bila na Ministrstvo za okolje in prostor poslana tudi izjava PZS, ki jo je pripravila Komisija za varstvo gorske narave. 

Na podlagi obeh izjav je bila na seji predsedstva PZS oblikovana komisija, katere člani so načelniki Komisije za planinske poti, Komisije za 
varstvo gorske narave in Komisije za turno kolesarstvo PZS. Naloga komisije je bila priprava predloga strokovnih meril za dvonamensko rabo 
planinskih poti. 14. septembra 2011 se je omenjena komisija prvič sestala in po dolgotrajnem usklajevanju oblikovala kriterije za dvonamensko 
rabo planinskih poti. Kriteriji so se na podlagi dodatnih razprav na terenu še dopolnjevali. 

4. januarja 2012 je bil sklican skupen posvet predstavnikov Planinske zveze Slovenije in Slovenske kolesarske pobude, ki združuje različne 
kolesarske organizacije v Sloveniji. V dolgi diskusiji, ki je potekala korektno in kooperativno, so soočili stališča glede predloga zakona o vožnji 
v naravnem okolju, o kolesarjenju in o dvonamenskih poteh. Tudi na tem posvetu so oblikovali več točk, ki so osnova za nadaljnje reševanje 
problematike gorskega kolesarjenja in uporabe poti. 

Na podlagi vseh zbranih pripomb je imenovana komisija pripravila predlog meril za dvonamensko rabo planinskih poti, ki so toliko usklajena 
znotraj vseh treh komisij, da so primerna za javno razpravo, ki naj bi trajala od 8. marca (predstavitev na 9. seji UO PZS) do 30. aprila 2012. V 
okviru javne razprave bo pred Skupščino PZS v Ormožu (14. aprila 2012), potekala tudi javna predstavitev in razprava v okviru ene od dveh 
delavnic, ki bosta potekali pred skupščino. 

Po zaključeni javni razpravi bo imenovana komisija preučila vse pripombe in pripravila nov predlog kriterijev za sprejem na 10. seji UO PZS. 

Tone Tomše
predsednik komisije za pripravo kriterijev za dvonamensko rabo planinskih poti

JAVNA RAZPRAVA
Javna razprava o predlogih meril za dvonamensko rabo planinskih poti je odprta do ponedeljka, 30. aprila 2012. 

Svoje predloge, pripombe in dopolnila posredujte v pisni obliki do 30. 4. 2012 na naslov:
Planinska zveza Slovenije
p. p. 214
1001 Ljubljana
'Javna razprava – dvonamenska raba pl. poti'

ali na elektronski naslov: info@pzs.si, v zadevi napišite 'Javna razprava – dvonamenska raba pl. poti'.

KRITERIJ ZA DVONAMENSKO RABO PLANINSKIH POTI

mailto:info%40pzs.si?subject=
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LETNA POROČILA DRUŠTEV ZA LETO 2011, 
IZDELAVA POROČIL IN OBRAZCEV ZA AJPES IN DURS
ZAVEZANCI ZA SESTAVITEV LETNEGA POROČILA 
Zavezanci za sestavitev letnih poročil društev so vsa društva, ustanovljena po zakonu o društvih in v skladu z računovodskim standardom SRS 33. 

SESTAVNI DELI LETNEGA POROČILA ZA AJPES
V skladu s 26. členom zakona o društvih mora društvo za poslovno leto, ki je enako koledarskemu, sestaviti letno poročilo, ki obsega:
•	 bilanco stanja (izkaz stanja sredstev in obveznosti do njihovih virov),
•	 izkaz poslovnega izida (izkaz stroškov, donosov, prihodkov in presežke prihodkov ali odhodkov s pojasnili),
•	 prilogo k izkazu poslovnega izida, ki izkazuje obseg pridobitne dejavnosti društva v obračunskem obdobju s pojasnili, 
•	 poročilo o svojem poslovanju (se odda v elektronski obliki – tekstovno prilogo v Ajpesovo aplikacijo),
•	 revizorjevo oceno, če je društvo zavezano k reviziji (oddajo samo tista društva, ki imajo preko 1 milijon evrov letnih prihodkov).

Društvo naj bo pri sestavljanju izkaza uspeha pozorno na prihodke in oblikovanje kratkoročnih pasivnih (BS AOP031) in dolgoročnih 
pasivnih časovnih razmejitev (BS AOP021). Gre za odložene prihodke, ki bodo v krajšem oz. daljšem časovnem obdobju pokrili pred-
videne odhodke, med katerimi so tudi državne podpore in donacije, prejete za pridobitev osnovnih sredstev, ki se porabljajo skladno z 
obračunano amortizacijo. 
Predložitvi letnih poročil:
Društva letno poročilo predložijo AJPES-u v treh mesecih po koncu koledarskega leta, to je do 31. 3. 2012, na AJPES le preko spletnega portala 
http://www.ajpes.si (ukinjena je možnost predložitve podatkov iz letnih poročil na poenotenih obrazcih društev na papirju).
Metodološko navodilo v zadnjih členih navaja, da zoper društvo, ki ne predloži letnega poročila v treh mesecih po koncu koledarskega leta, 
AJPES uvede postopek o prekršku na podlagi 50. člena Zakona o prekrških (Ur. list RS št. 3/07).

IZPOLNJEVANJE OBRAZCEV za AJPES
Obrazci za leto 2011 (podatki iz bilance stanja in podatki iz izkaza poslovnega izida) se niso v ničemer spremenili glede na leto 2010. 

PROSTOVOLJSTVO:
Prostovoljske organizacije, društva, ki so na dan 31. 12. 2011 vpisana v vpisnik prostovoljskih organizacij, morajo v skladu z Zakonom o 
prostovoljstvu prvič predložiti Poročilo o prostovoljstvu
(skupaj z oddajanjem letnega poročila v Ajpesovo aplikacijo je potrebno oddati tudi ta obrazec).
Priporočamo, da društva, ki imajo ročno vodeno evidenco o prostovljstvu za leto 2011 podatke višejo v obrezec, tista društva, ki pa teh 
podatkov ne morejo zagotoviti, pa pod 2.7. v obrazcu podajo obrazložitev in razloge, zakaj teh podatkov še ne morejo sporočiti (Obra-
zložitev – v letu 2011 smo pripravljali sistem za vodenje in spremljanje prostovoljstva, podatke pa bomo začeli zbirati v letu 2012. Kot pomoč 
nam bo posebna računalniška aplikacija, ki jo pripravlja Planinska zveza Slovenije, naša krovna organizacija).
Planinska zveza Slovenije bo v računališki aplikaciji enotne članske evidence omogočila vodenje prostovoljstva v posebnem sklopu, ki 
bo mogoč za PZS in PD, ki so člani zveze. 
 
OBRAČUN DAVKA OD ODHODKOV PRAVNIH OSEB ZA LETO 2011 
(društvo odda obrazec na DURS do 31. 3. 2012 elektronsko s kvalificiranim digitalnim potrdilom)

Obrazec za obračun davka od dohodkov pravnih oseb za leto 2011 je objavljen na spletni strani Davčne uprave Republike Slovenije 
(program Silvester Pelias). 
Obrazec morajo zavezanci (vsa društva) izpolniti in posredovati na pristojni Davčni urad do 31. 3. 2012 v elektronski obliki preko sistema 
spletnih storitev e-Davki. 
Ugotovitev pridobitne in nepridobitne dejavnosti društva 
V skladu z 9. členom zakona o obračunu davka od dohodkov pravnih oseb (ZDDPO-2) Ur. l. 117/06, morajo vsi zavezanci, ki so ustanovljeni 
za opravljanje nepridobitne dejavnosti (med njimi društva) za tisti del, ki je štet za pridobitno dejavnost, plačati davek.

27. člen ZDDPO-2 določa, da se pri določanju davčne osnove iz 9. člena prihodki iz opravljanja dejavnosti, ki ni pridobitna, ter dejanski ali 
sorazmerni stroški izvzamejo iz davčne osnove. 
 Opredelitev pridobitne in nepridobitne dejavnosti po pravilniku – določbe se od lanskega leta niso v ničemer spremenile. 

DRUŠTVO V JAVNEM INTERESU (poročilo za ministrstvo)
Planinska društva, ki delujejo kot društva v javnem interesu na področju športa, morajo na 
Direktorat za šport do 31. 3. 2012 oddati poročilo o delu društva za leto 2011; obrazec program dela društva za leto 2012 je objavljen na spletni stani: 
http://www.mizks.gov.si/si/sport/status_drustva_ki_deluje_v_javnem_interesu_na_podrocju_sporta/.

Ljubljana, 6. 3. 2012
Vera Šmid, računovodja PZS       Matej Planko, generalni sekretar PZS

Obrazca: priloga poročilo 2011 in priloga program 2012

http://www.ajpes.si 
http://www.mizks.gov.si/si/sport/status_drustva_ki_deluje_v_javnem_interesu_na_podrocju_sporta/
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Podatki o društvu in zakonitem zastopniku društva

671_-___/___        _____________________________  _____________________________
(št.odločbe MIZKŠ o podelitvi statusa društva,                                                (matična številka društva)
ki deluje v javnem interesu na področju športa)

______________________________________________________________________________________________________
(naziv društva)

______________________________________________________________________________________________________
(naslov društva)

______________________________________________________________________________________________________
(ime in priimek zakonitega zastopnika društva)

Podatki o kontaktni osebi:

Ime in priimek:    Telefon:    E-pošta:

Poročilo o delu društva za leto 2011

Podatki o programih, projektih, ki se izvajajo v javnem interesu na področju športa
Naslov programa, projekta, ki ga izvajate v 
javnem interesu

Ciljna skupina udeležencev

Število članov/udeležencev programa

Obdobje izvajanja oz. datum izvedbe

Kraj izvajanja – izvedbe

Načrtovana sredstva

Porabljena sredstva

Število strokovnih delavcev vključenih v izvedbo 
programa, projekta

Usposabljanje strokovnega kadra

Opombe

Sklenjene pogodbe o sofinanciranju izvajanja 
programov v javnem interesu na področju 
športa z lokalnimi skupnostmi (občinami);

Občina:

Številka:
Prejeta priznanja za dosežene rezultate pri 
izvajanju programov/projektov v javnem 
interesu na področju športa;
Število članov v društvu s statusom društva, 
ki deluje v javnem interesu na področju športa, v 
letu poročanja in v obdobjih preteklih dveh 
let – ločeno po letih.

Število članov leta:  2009 - 
                                      2010 -
                                      2011 -

»Predlagatelj s svojim podpisom pod kazensko in materialno odgovornostjo potrjujem, da so podatki, ki 
sem jih navedel v poročilu o delu društva, resnični.«

       ______________________  ______________________
            (kraj in datum)    Pečat                                      (podpis zakonitega zastopnika društva)

LETNA POROČILA DRUŠTEV ZA LETO 2011, IZDELAVA POROČIL IN OBRAZCEV ZA AJPES IN DURS
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Podatki o društvu in zakonitem zastopniku društva

671_-___/___        _____________________________  _____________________________
(št.odločbe MIZKŠ o podelitvi statusa društva,                                                (matična številka društva)
ki deluje v javnem interesu na področju športa)

______________________________________________________________________________________________________
(naziv društva)

______________________________________________________________________________________________________
(naslov društva)

______________________________________________________________________________________________________
(ime in priimek zakonitega zastopnika društva)

Podatki o kontaktni osebi:

Ime in priimek:    Telefon:    E-pošta:

Program dela društva za leto 2012

Podatki o programih, projektih, ki jih nameravate izvajati v javnem interesu na področju športa
Naslov programa, projekta, ki ga 
nameravate  izvajati v javnem interesu

Ciljna skupina udeležencev

1.
2.
3.
4.
5.

Število članov/udeležencev programa

1.
2.
3.
4.
5.

Obdobje izvajanja oz. datum izvedbe

Kraj izvajanja – izvedbe

Načrtovana sredstva za izvedbo 
programa

Število strokovnih delavcev vključenih 
v izvedbo programa, projekta

Usposabljanje strokovnega kadra

Opombe

»Predlagatelj s svojim podpisom pod kazensko in materialno odgovornostjo potrjujem, da so podatki, ki 
sem jih navedel v programu dela društva, resnični.«

       ______________________  ______________________
           (kraj in datum)    Pečat                                      (podpis zakonitega zastopnika društva)
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ZAPISNIK 8. SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE

Številka: UO/573 - 2011 
Datum: 3. 12. 2011 

Z A P I S N I K
8. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, 
ki je bila v soboto, 3. decembra 2011, ob 15. uri v gostilni Pension Les, Rimska cesta 31, Čatež ob Savi.
Prisotni so bili: 
Predsedstvo PZS: Bojan Rotovnik (predsednik PZS), Borut Peršolja (podpredsednik PZS) in Tone Tomše (podpredsednik PZS) in 
Slavica Tovšak (podpredsednica).
Voljeni člani UO PZS: Miro Eržen, Mirko Tovšak in Danilo Škerbinek.
Predsedniki in načelniki oz. namestniki komisij PZS z zborom dejavnosti: Irena Brložnik, namestnica načelnika Komisije za varstvo 
gorske narave, Franc Gričar, načelnik Vodniške komisije, Igor Mlakar, načelnik Komisije za planinske poti.
Predsedniki MDO PD: France Benedik (MDO PD Gorenjske), Drago Horjak (MDO PD Koroške), Jurček Nowakk (MDO PD Ka-
mniško Bistriškega območja), Anton Purg (MDO PD Podravja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Gregor Rupnik (MDO PD Posočja) 
in Borut Vukovič (MDO PD Zasavja).
Načelniki komisij PZS, ki nimajo zborov: Jože Melanšek, predsednik Odbora za priznanja, Jože Rovan, načelnik Komisije za turno 
kolesarstvo. 
Ostali: Matej Planko, generalni sekretar PZS, Zdenka Mihelič, predstavnica PZS odnosov z javnostmi, Mija Damjan-Stegu, vodja pisarne 
PZS, Vera Šmid, računovodkinja PZS.
Opravičili so se: Uroš Vidovič, voljeni član, Janez Bizjak, načelnik Komisije za varstvo gorske narave, Borut Kavzar, načelnik Komisije 
za športno plezanje, Rok Kovšca, predsednik Mladinske komisije, Marko Goršič (MDO PD Notranjske), Marinka Koželj Stepic (MDO 
PD Ljubljane), Dragotin Kuster (MDO PD Pomurja), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Marko Vidmar (MDO PD 
Primorsko-Notranjske) in Andrej Brvar (predsednik nadzornega odbora).

Pred sejo je bila v Mladinskem centru Brežice zelo uspešna in odlično pripravljena podelitev najvišjih priznanj PZS za leto 2011 in skupno 
kosilo v gostilni Pension Les. Pred uradnim delom seje je vse skupaj lepo pozdravil Tone Jesenko, predsednik PD Brežice.
Skladno s poslovnikom je predsednik PZS Bojan Rotovnik predstavil seznam vabljenih na sejo in povedal, kdo je svojo udeležbo opravičil.
Prisotnih je bilo 17 članov od 26 članov UO PZS tako, da je bila sklepčnost 65 %.

Predlog dnevnega reda:
1. Pregled in potrditev zapisnikov

a. 7. seje upravnega odbora – 27. 10. 2011 (Matej Planko)
b. 3. dopisne seje upravnega odbora – 21. 11. 2011 (Matej Planko)

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko)
3. Podrobni vsebinski in finančni načrti dela 2012 (Bojan Rotovnik, Matej Planko in načelniki komisij)
4. Statut PZS (Borut Vukovič)
5. Dogovor o sodelovanju z ZGVS (Borut Peršolja)
6. Potrditev Pravilnika o urejanju delovnega časa, nadomeščanju, odsotnosti z dela in povračila stroškov v Planinski zvezi Slovenije 
in Pravilnika o zagotavljanju varstva delavcev pred mobbingom v Planinski zvezi Slovenije. (Matej Planko)
7. Včlanitev društev v PZS (Matej Planko)
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko)
9. Razno (prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda)

Predsednik PZS je v glasovanje podal sklep: 

SKLEP 1/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 8. seje UO. 
Sklep je bil soglasno sprejet.

Predsednik je pozval člane UO PZS, da se prijavijo za razprave pod točko 8, Vprašanja in pobude članic in članov UO, v pisni obliki 
smo dobili pobude:
•	 Mira Eržen 
•	 Danila Škerbinek (2 pobudi)

Zatem pa je sledila še prijava razpravljavcev in tem za 9. točko razno:
•	 Danilo Škerbinek (Konferenca o varnosti)

AD. 1 Pregled in potrditev zapisnika:
•	 7. seje upravnega odbora – 27. 10. 2011
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo.
Generalni sekretar je podal pregled in realizacijo sklepov 7. seje upravnega odbora. Zapisnik je bil poslan članom UO PZS v pregled. 
Do seje UO PZS nismo dobili nobene pripombe, na sami seji pa je pripombo podal Jurček Nowakk in sicer, da se v 4. točki briše del 
stavka. Pripomba je bila sprejeta in se upošteva v čistopisu zapisnika 7. seje UO PZS.
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SKLEP 2/3-12-2011: Upravni odbor potrjuje zapisnik 7. seje upravnega odbora, ki je bila 27. 10. 2011, na Mengeški koči, s pri-
pombo na brisanje dela stavka v točki 4. 
Sklep je bil soglasno sprejet.
•	 3. dopisne seje upravnega odbora – 21. 11. 2011
Generalni sekretar je še podal pregled zapisnika dopisne seje, ki je potekala v času od 18. 11.–21. 11. 2011 v zvezi s sprejetjem besedila 
Pravilnika o izkaznici in vrstah članarine, ker ni bilo nobene razprave je bil v sprejetje podan sklep:

SKLEP 3/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 3. dopisne seje upravnega odbora, ki je potekala od 18. do 21. 11. 2011.
Sklep je bil soglasno sprejet.

AD. 2 Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Generalni sekretar je podal informacijo o preteklih aktivnostih. V tem obdobju med sejama je potekalo veliko aktivnosti:
•	 Tekma v športnem plezanju za svetovni pokal v Kranju.
•	 Tekma v športnem plezanju za Evropski pokal za mladince v Kranju.
•	 Novinarska konferenca pred tekmo v Kranju.
•	 Zaključek sezone v športnem plezanju, Mina Markovič je postala zmagovalka skupnega seštevka svetovnega pokala v težavnosti, 

Maja Vidmar je osvojila 3. mesto, Slovenija je dosegla 3. mesto v skupni razvrstitvi narodov. 
•	 Poslali smo dopis vsem županom za spodbujanje prostovoljstva.
•	 Izveden posvet Gore in varnost na Igu.
•	 Zelo uspešno organizirana 1. konferenca o planinskem gospodarstvu na Igu in izdan prevod knjige Smernice. 
•	 Izvedena Zbora vodnikov PZS in Zbor mladinskih odsekov.
•	 Izpeljana so bila regijska tekmovanja Mladina in Gore v Bogojini, Cerknem in Črnučah. Skupaj je tekmovalo 67 ekip. Zaključno 

tekmovanje bo 14. 1. 2012 v Rušah.
•	 Izšla je prva številke nove mladinske priloge Greva pod objem gora.
•	 Razstava Življenje pod Triglavom je obiskala po Trstu še 5. 11. 2011 Reko in 18. 11. 2011 Gorico.
•	 Izdali smo knjižico usposabljanj za leto 2012. Pridobili smo tudi sredstva iz razpisa ESS, ki so višja kot v preteklem obdobju, tako da 

bodo udeleženci za programe , ki bodo sofinancirani plačali samo stroške oskrbe, zavarovanja, literature.
•	 Na razpis FŠO smo prijavili 24 projektov.
•	 Prvič smo sodelovali na knjižnem sejmu v Cankarjevem domu.
•	 Prodali 20.000 koledarjev, naročili dodatno količino.
•	 Izvedli razpis za tiskarske storitve za leto 2012.
•	 Uskladili letni program dela s Slovensko vojsko za leto 2012. Odobrenih imamo 15 ure prevoza tovora s helikopterjem za potrebe 

komisije za planinske poti in 15 ur prevozov s helikopterjem za ekološko sanacijo planinskih postojank. Za ta del se bo pripravil 
razpis za društva. 

•	 Pripravljamo navodila za članarino. Opravljen je bil izbor zavarovalnice za naslednje tri letno obdobje. 

Predsednik in generalni sekretar sta podala tudi informacije o izbiri zavarovalnice za obdobje 2012-2014 in predstavila proces prido-
bivanja ponudb. Po analizi prejetih ponudb in dodatnih vprašanjih ponudniku, sta na podlagi ponujenih kritij v ožjem izboru ostala 
dva ponudnika in sicer Zavarovalnica Tilia in Zavarovalnica Wiener Staedtische. Na koncu je bila izbrana najugodnejša zavarovalnica, 
ki nam je ponudila najboljše pogoje in ugodnosti, to je Zavarovalnica Wiener Staedtische. Prednosti in izboljšave kritij v primerjavi z 
obstoječim stanjem; kljub zelo slabemu škodnemu rezultatu, nam je s pogajanji uspelo doseči v primeru sklenitve 3 letne pogodbe za 
približno 9 % nižjo premijo. Zavarovane so tudi nezgode, ki niso povezane samo s planinsko dejavnostjo ampak tudi z drugimi dejav-
nostmi v organizaciji PZS in društev (na primer: ne planinski izleti, letna srečanja, …). Stroški reševanja so za A in A+ člane kriti tudi v 
primeru stiske v gori in poškodbe opreme in ne samo v primeru nezgode. Do sedaj se je povračilo stroškov pogojevalo s poškodbo oz. 
nezgodo člana. Poškodba ali okvara opreme je po novem zajeta tudi pri stroških reševanja za B člane. Povišali smo zavarovalne vsote za 
odgovornost za B člane iz 44.000 EUR na 50.000 EUR. Stroški reševanja za B člane so povišani iz 2.800 na 3.000 EUR. Višje so zavarovalne 
vsote za odgovornost za PZS in strokovne kadre PZS iz 88.000 € na 100.000 € (enotna zavarovalna vsota). 
Ponujeno je tudi zavarovanje odgovornosti planinskih društev. To zavarovanje bodo društva sklepala individualno. Zavarovanje bo 
zajemalo tudi dodatno nezgodno zavarovanje za udeležence usposabljanj in akcij markacistov, ki jih organizira PZS ter udeležence 
ostalih dogodkov v organizaciji PZS, dodatno nezgodno zavarovanje za udeležence tekmovanj, ki jih organizira PZS. Ostale ugodnosti 
za člane PZS so popusti pri sklepanju individualnih zavarovanj z Zavarovalnico Wiener Staedtische (ob predložitvi članske izkaznice, 
kjer je razvidno, da je plačana članarina za tekoče zavarovalno leto in osebnega dokumenta) bo možno zavarovanje stanovanjskih hiš, 
etažne lastnine in stanovanjske opreme – 10 % na letno premijo za vsako leto trajanja pogodbe, ter nezgodno zavarovanje TOP 400 – 5 
% na letno premijo za vsako leto trajanja pogodbe.
Donatorstvo ali sponzorstvo, sponzorstvo za preventivne akcije, vzdrževanje planinskih poti in organiziranih akcijah (varstvo narave, 
izobraževanje mladih, …). Zavarovalnica bo prispevala 5.000 € na leto sponzorskih ali donacijskih sredstev za preventivne akcije, vzdr-
ževanje planinskih poti in za organizirane akcije. Namen sredstev se določi v začetku zavarovalnega leta, zavarovalnica pa jih izplača 
do konca meseca marca posameznega leta. 
Možno bo tudi zavarovanje odgovornosti planinskih društev-pd-ji, ki jih sklepajo individualno.
Po predstavitvi je potekala razprava v kateri so sodelovali Drago Horjak, Danilo Škerbinek, Manja Rajh, Jože Rovan, Miro Eržen in 
Jurček Nowakk.

AD. 3 Podrobni vsebinski in finančni načrti dela 2012
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo. Predsednik je točko razdelil na dva dela, prvi del je vsebinski načrt, drugi del pa finančni načrt. 
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V razpravo se je vključila Manja Rajh, ki je bila mnenja, da se vsebinski načrt ne more obravnavati, ker ni prisotnih večina tvorcev tega 
plana. Mirko Tovšak nasprotuje, da so pri postavki 2. UO zajeti vsi organi PZS (od skupščine dalje) in meni, da bi morali biti organi 
zajeti vsak posebej po posameznih postavkah. Postavka naj se popravi v organi PZS in ne UO PZS, kot je napisano. 
Predsednik PZS je podal odgovor Mirku Tovšaku, da je takšno poimenovanje bilo tudi v preteklosti in so bilo pod to točko zajeti vsi 
prihodki in stroški, ki niso bili vezani na delovanje komisij in odborov, tudi članarina, zakaj se je to takrat tako odločilo ne ve. Letos 
smo šli korak naprej in to stroškovno mesto vsebinsko razdelili na več novih stroškovnih mest, ki nam bodo omogočala preglednejšo 
poslovanja. Samo ime stroškovnega mesta je ostalo tako kot je, se bo pa za finančni načrt 2013 poskušalo poiskati ustreznejši naziv za 
to stroškovno mesto.
In odgovor Manji Rajh, da je bilo na koordinaciji z vsemi načelniki komisij in odborov, usklajen in potrjen vsebinski plan dela za leto 2012. 
Vera Šmid je predstavila finančni načrt dela 2012. Razdelan je podroben finančni načrt 2012 po posameznih dejavnostih PZS in je 
zasnovan po nekoliko drugačnih stroškovnim mestih. 
Razdelan je na osnovno dejavnost, katerega sestavni del je članarina, materialni stroški PZS, strokovna služba, upravni odbor z organi 
(skupščina, nadzorni odbor, upravni odbor, odbor za članstvo, odbor za priznanja, odbor gore in varnost, raziskovalna skupina), med-
narodno dejavnost, skupne projekte, planinski sklad, meddruštvene odbore, komisije – založba, koledar, planinski vestnik, komisija 
za alpinizem, komisija za odprave v tuja gorstva, gospodarska komisija, mladinska komisija s PUS Bavšica, komisija za planinske poti, 
komisija za športno plezanje, komisija za turno kolesarstvo, komisija za tekmovalno turno smučanje, komisija za varstvo gorske narave, 
komisija za usposabljanje in preventivo in vodniška komisija.
Manja Rajh je še postavila vprašanje na podlagi katerih podatkov je plan narejen na osnovi 60.000 članstva, saj meni, da bo glede na povišanje 
članarine članstvo upadlo. Prav tako je želele obrazložitev po posameznih postavkah, zakaj se je kakšen indeks dvignil oz. znižal. Kje se vidi pri 
KŠP znižanje stroška, ko se je v lanskem letu Tomo Česen zaposlil v strokovni službi? Pri pregledu finančnega načrta je ugotovila, da so nekateri 
stroški previsoki, saj se pri nakupu materiala lahko poveča samo zaradi inflacije. Na koncu finančnega načrta pa je opozorila na napako, na 
višino indeksa pri VK. Želela je še, da se pripravi natančna kalkulacija za nakup kombija (ki bo za potrebe PZS oz. KŠP), v katerem bo natančno 
zajeto nakupna cena, vzdrževanje, zavarovanje, amortizacija, gorivo, garažiranje itd.
Drago Horjak je pogrešal, kje so zapisani kumulativni podatki finančnega načrta prihodkov in odhodkov leta 2012 glede na leto 2011. Bil je 
mnenja, da je višina državnih prihodkov previsoka, finančni načrt je utopičen. Predlagal je, da se načrt do naslednje seje UO PZS uskladi z akti PZS. 
Mirko Tovšak je vprašal, kje je prikazan dohodek od dohodnine.
Predsednik Bojan Rotovnik je podal odgovor na zastavljena vprašanja.
Na pobudo komisij se je finančno poslovanje iz KUP-a preneslo na komisije, zato indeksi niso primerljivi. Glede sredstev iz državnih 
virov se naj po do sedaj znanih podatkih ne bi zmanjšali, zmanjšala so se samo sredstva za objekte v višini 30 %, vse ostale pozicije osta-
nejo na enaki ravni kot leta 2011 (Letni program športa MŠŠ in sredstva Fundacije za šport). 
Vera Šmid: dohodnina iz fizičnih oseb je načrtovano na 10.400 € in je načrtovano v planinskem skladu. 
Razlika pri znižanju stroškov KŠP, zaradi zaposlitve T. Česna, se vidi pri materialnih stroških in pri drugih postavkah komisije za katero 
dela Tomo Česen. Nabava kombija, strošek najema kombija je od 15.000–20.000 € na letni osnovi, ker smo likvidni, bi kupili kombi do 
25.000 €, ki bi se amortiziral v 5 letih. Po končani razpravi sta bila v glasovanje podana sklepa: 

SKLEP 4/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni vsebinski plan dela za leto 2012.
Sklep je bil sprejet s 13 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI (Manja Rajh, Drago Horjak in Mirko Tovšak).

SKLEP 5/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni plan dela za leto 2012.
Sklep je bil sprejet s 14 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI (Manja Rajh, Drago Horjak in Mirko Tovšak).

AD. 4 Statut PZS
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo.
Borut Vukovič se je zahvalil za vse pripombe, ki jih je delovna skupina za pripravo statuta PZS prejela. Prizadevali so se, da bi se statut 
še izboljšal. V gradivu so obrazložitev glede tistih pobud, ki jih je delovna skupina lahko v celoti upoštevala oz. vključila v statut, v na-
daljevanju pa glede tistih, ki jih niso mogli vključiti v besedilo predloga. Te pobude je obravnavala na sejah 16., 22. in 24. 11. 2011. V 
tem času se je odzvalo skupaj 8 predlagateljev: 6 posameznikov, 1 MDO PD in predsedstvo PZS. Z zamudo smo prejeli 21. 11. 2011 še 
2 predloga, torej skupaj 10.
Pred razpravo je predsednik PZS pojasnil zaplet, ki je nastal med izdelavo predloga statuta PZS. 
Jurček Nowakk je bil kot predsednik Kamniško-Bistriškega MDO PD in član Upravnega odbora PZS na 5. seji UO PZS s sklepom 4/7-
7-2011 imenovan v delovno skupino za pripravo statuta PZS. UO PZS je s sklepom natančno določil obseg dela delovne skupine za 
pripravo statuta, ki je na podlagi teh sklepov pripravila za obravnavo na 7. seji UO PZS nov predlog statuta PZS skupaj z obrazložitvami. 
Glede na potek postopka sprejemanja novega statuta PZS in glede na sprejete sklepe in predložene obrazložitve sprememb je bilo šele 
po 7. seji UO PZS ugotovljeno, da v predlogu besedila novega statuta PZS manjka določilo o pogojih za kandidate za podpredsednike 
PZS in določilo o nezdružljivosti: 
(4) Funkcija voljenega ali imenovanega funkcionarja organov PZS je nezdružljiva z voljeno ali imenovano funkcijo v organih političnih 
strank na državni ravni.
Po opozorilu o izpuščenih zgoraj navedenih določil brez ustrezne podlage v sprejetih sklepih ali obrazložitev, je delovna skupina ta primer 
obravnavala in v gradivu za 8. sejo UO PZS tudi podala poročilo o vzrokih in odgovorni osebi za ta dogodek. Jurček Nowakk je priznal, 
da je to spremenil on in je zatrjeval, da je o tej spremembi vedela vsa delovna skupina, kar pa so ostali člani skupine ostro zanikali. Po 
razpravi sta bila v glasovanje podana:

SKLEP 6/3-12-2011: Upravni odbor PZS razrešuje Jurčka Nowakka kot člana delovne skupine za pripravo statuta PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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SKLEP 7/3-12-2011: Upravni odbor PZS podaja Častnemu sodišču PZS pobudo za začetek postopka zaradi suma kršitve določil 
Častnega kodeksa slovenskih planincev za člana UO PZS Jurčka Nowakka zaradi nekaterih njegovih dejanj, ki jih je napravil kot 
član delovne skupine za pripravi statuta.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Predsednik PZS Bojan Rotovnik je odprl razpravo na temo statut PZS. Po daljši razpravi članov UO PZS sta bila v glasovanje podana dva sklepa: 

SKLEP 8/3-12-2011: Upravni odbor PZS sprejema predlog statuta PZS z danimi korekcijskimi popravki ter ustrezno prilagoditvijo 
72. člena (prehodne določbe) in pooblašča delovno skupino za pripravo čistopisa in izvedbo javne razprave.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 9/3-12-2011: Kvalificirani predlagatelji amandmajev k predlogu statuta PZS v javni razpravi so društva, člani PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

AD. 5 Dogovor o sodelovanju z ZGVS
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo.
Borut Peršolja je predstavil nastajanje dogovora med ZGVS in PZS. Operativni nosilec je Vodniška komisija. Po kratki razpravi je bil 
v glasovanje podan sklep:

SKLEP 10/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje Dogovor o sodelovanju z Združenjem gorskih vodnikov Slovenije.
Sklep je bil soglasno sprejet.

AD. 6 Potrditev Pravilnika o urejanju delovnega časa, nadomeščanju, odsotnosti z dela in povračila stroškov v Planinski zvezi 
Slovenije in Pravilnika o zagotavljanju varstva delavcev pred mobbingom v Planinski zvezi Slovenije
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo.
Generalni sekretar je predstavil nastajanje teh dveh pravilnikov, ki jih strokovna služba PZS še ni imela in jih zakon o delovnih razmerjih 
zahteva. Pri pripravi pravilnika smo sodelovali s pogodbenim kadrovskim inženiringom PZS in je usklajen s statutom PZS in zakonom 
o delovnih razmerjih. Borut Peršolja je predlagal, da se v 19. člen pravilnika vnese tudi alineja- 1 dan izrednega dopusta za prvi šolski 
dan otroka prvošolčka. Po kratki razpravi sta bila v glasovanje podana sklepa:

SKLEP 11/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje Pravilnik o urejanju delovnega časa, nadomeščanju, odsotnosti z dela in po-
vračila stroškov v Planinski zvezi Slovenije.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 12/3-12-2011: Upravni odbor PZS potrjuje Pravilnik o zagotavljanju varstva delavcev pred mobbingom v Planinski zvezi 
Slovenije.
Sklep je bil soglasno sprejet.

AD. 7 Včlanitev društev v PZS
Gradivo je bilo posredovano v gradivu za sejo.
Generalni sekretar je povedal, da smo prejeli eno vlogo za sprejem v Planinsko zvezo Slovenije: Kolesarsko-pohodniško društvo Hej, 
gremo naprej, Bantanova ulica 15a, 2000 Maribor.
Pri pregledu vlog smo ugotovili, da ustreza vsem pogojem za sprejem društva v PZS, zato ni nobenega vzroka, da jih v članstvo PZS ne 
bi sprejeli. V glasovanje je bil podan sklep:

SKLEP 13/3-12-2011: Upravni odbor PZS na podlagi 23. člena statuta sprejema Kolesarsko – pohodniško društvo Hej, gremo 
naprej, Bantanova ulica 15a, Maribor med člane PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

AD. 8 Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora PZS
Miro Eržen je podal poziv MDO planinskih društev za organizacijo razstave v Slovenskem planinskem muzeju. MDO PD-ji naj mu do 
konca leta 2012 sporočijo svojo odločitev.

Danilo Škerbinek je na konferenci o planinskem gospodarstvu, ki je bila novembra na Igu opozoril na primere, ko je prišlo do izgube 
nepremičnin PZS ali so se dogajali primeri in odmevali v javnosti, ki PZS niso v čast. Pri povzetku predlogov 1. delavnice ni bil povzet 
predlog iz njegove razprave: izdelava historične evidence nepremičnin v lasti PZS s stanjem iz leta 1999. Konkretno meni, da je pla-
ninska lastnina Ruške koče in Ribiške koče prenesena na druge ustanove že pred mandatom vodstva PZS v tej sestavi. Želi, da GK PZS 
konkretno prouči kako je potekal prenos nepremičnine.
Predsednik PZS mu je odgovoril, da je bila vsebina delavnice na konferenci ozko usmerjen in da predlogi Danila Škerbineka niso bili 
tema te delavnice, posebno zaradi tega, ker je na konferenci postavil samo načelno pobudo brez konkretnih podatkov. Hkrati lahko kot 
član UO PZS skladno s poslovnikom na vsaki seji sproži vprašanje ali pobudo iz poljubnega področja dela PZS.
Glede na to, da je član UO PZS, Danilo Škerbinek, na seji UO PZS podal konkretno pobudo, da se ponovno preveri prenos nepremič-
nin PZS pri Ruški in Ribniški koči v preteklem mandatu je predsednik PZS zagotovil, da bodo pristojni organi PZS preverili prenose 
nepremičnin in pripravili ustrezno poročilo. 
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AD. 9 Razno
Razrešitev z funkcije članov GK 
Načelnik GK PZS je poslal predlog UO PZS, da razreši Boruta Železnika in Silvo Strassberger z mesta članov GK. Omenjena se zaradi 
osebnih razlogov nista mogla udeleževati sej GK v letu 2011 in sta po pogovoru ustno pristala na razrešitev, sta pa pripravljena sodelovati 
pri delu GK kot zunanja sodelavca. 

SKLEP 14/3-12-2011: UO PZS na predlog načelnika GK PZS razrešuje Boruta Železnika in Silvo Strassberger z mesta članov GK PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Matej Planko je povedal o prizadevanji glede objektov MORS v lasti PD-jev, vendar smo doslej potrkali na gluha ušesa. Odgovorni na 
MORS-u se vedno izgovarjajo drug na drugega. Konkretno pa ne zna odgovorit nihče.
Na koncu je še Danilo Škerbinek podal kratko poročilo o konferenci o varnosti, ki je bila v Fortezza di Osoppo v Italiji.

Seja je bila zaključena ob 21. uri.

Zapisala:
Mija Damjan-Stegu,
vodja pisarne PZS

Matej Planko,                     Bojan Rotovnik,
generalni sekretar PZS                    predsednik PZS
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VPIS NOVE PLANINSKE KOČE V SEZNAM PLANINSKIH 
KOČ PZS

PD Valentin Stanič Kanal je na Planinsko zvezo Slovenije podalo prošnjo za vpis njihove Planinskega doma pod Ježo na seznam pla-
ninskih koč PZS.

S pobudo PD Valentin Stanič Kanal se je strinjal Meddruštveni odbor PD Posočja.

Prošnjo je obravnavala tudi Gospodarska komisija PZS, ki je na svoji peti seji (31. 1. 2012) sprejela sklep o vpisu nove koče v seznam 
planinskih koč III. kategorije, 
ter predlagala Upravnemu odboru PZS v potrditev vpisa planinskega doma na seznam planinskih koč.

Upravni odbor Planinske zveze Slovenije je na svoji 9. seji (8. 3. 2012) na podlagi predloga PD Valentin Stanič Kanal ter na podlagi 
vseh zbranih mnenj in sklepa Gospodarske komisije PZS sprejel sklep:

Upravni odbor potrjuje, da se v seznam planinskih koč PZS vpiše Planinski dom pod Ježo, 740 m nadmorske višine, III. katego-
rija, ki je v lasti PD Valentin Stanič Kanal.

 Bojan Rotovnik, 
predsednik PZS

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Več o Planinskem domu pod Ježo:

Planinski dom pod Ježo, 740 m

Planinski dom Pod Ježo se nahaja  v zaselku Kuščerji ob slemenski cesti na kanalskem Kolovratu pod obronki Ježe na nadmorski višini 
740 m. Sedaj obnovljeni dom je bil v preteklosti obmejna stražarnica.

Dom ima idealno lokacijo tako za pohodništvo kot za kolesarjenje, saj slemenska cesta in vrhovi Kolovrata nudijo prečudovit pogled: 
na sever prek Soške doline na Alpe, proti jugu pa preko Benečije in Matajurja na Furlansko nižino vse do morja.

Poleg tega, da bo dom odprt samo v sezoni ob vikendih, načrtujemo v ponudbi še druge možnosti koriščenja, kot so: planinski tabori, 
izobraževanja in druge dejavnosti povezane s planinstvom, rekreacijo in športom. Te dejavnosti je možno izvajati preko celega leta, saj 
je dom dostopen tudi v zimskem času.
Dom bo predvidoma odprt v prvi polovici junija.
 

 Predsednik PD Valentin Stanič Kanal
 Mirko Strosar
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BELEŽKA
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